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Úvodní slovo 
 Tak jsme se konečně dočkali jara, které jsme právě ve druhém roce výstavby kanalizace 

vyhlíţeli s obzvláštní netrpělivostí. Oč delší byla zima, o to více práce je před námi. 

 Pokud chceme stavbu dokončit do 20. 6. 2010, tedy před poutí , musí být nadcházející období 

naplněno nejen zvýšeným úsilím dodavatelské firmy na stavbě stokové sítě, ale i budováním 

domovních přípojek vlastníky nemovitostí.  A právě o to Vás chci především poţádat.   V současné 

době jsou jiţ zkolaudovány v minulém roce dokončené  části stok a vodoprávním úřadem bylo 

vydáno pravomocné rozhodnutí, kterým se povoluje roční zkušební provoz čistírny odpadních vod 

(ČOV). Potěšující je skutečnost, ţe naše obec je v rámci 1. prioritní osy Operačního programu 

Životní prostředí (ta řeší snižování znečištění z komunálních zdrojů) jednou z prvních obcí, 

která v ČR uvedla do zkušebního provozu čistírnu odpadních vod pořízenou převážně z Fondu 

soudržnosti, tedy z prostředků EU a dále z prostředků Státního fondu životního prostředí a z 

prostředků obce. 

 

Řada vlastníků nemovitostí se jiţ na stokovou síť i připojila.   Ke zdárnému zkušebnímu 

provozu je však nezbytné zásadně  zvýšit počet připojených nemovitostí a to v době co nejkratší.  Je 

pochopitelné, ţe většina z Vás se začne připojovat aţ nyní, kdy  konečně skončilo zimní období.   

Očekávám, ţe téměř všichni si uvědomují  výhody, které  moţnost připojení  na  splaškovou 

kanalizaci přináší.   To, ţe se naše obec  rozhodla pro vyřešení problému se splašky, bylo jedinou 
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moţnou volbou, a to, ţe se na řešení  tohoto problému podařilo zajistit prostředky,  je svým 

významem  pro naši obec  skutečností   zcela zásadní.   Proto naléhavě prosím všechny  vlastníky, 

aby nám právě v této době pomohli dokončit  realizaci našeho společného projektu právě tím, ţe se 

co nejdříve připojí  na jiţ dokončené a zkolaudované části stok.  Součinnost s hlavní stavbou  a 

pomoc obci není jediným důvodem,  proč  by mělo být připojení  na stokovou síť maximálně 

urychleno. Každý, kdo dokončí připojení své nemovitosti na kanalizační stoku, je povinen  toto 

neprodleně písemně oznámit provozovateli – Obci Kublov.     

Dne 12.3.2010 jsme spolu s dalšími obcemi obdrželi písemnou výzvu vodoprávního 

orgánu  k předložení výsledku měření  vod vypouštěných z naší původní kanalizace, která  byla 

v minulosti vybudována  pouze pro  odvádění dešťových vod a po její  rekolaudaci na ni bylo moţno 

(avšak pouze na  základě rozhodnutí  vodoprávního orgánu a jen v některých částech a po určitou 

dobu)  napojit odtok z  domácí čistírny odpadních vod.   Pokud  takové měření  skončí  

s nevyhovujícím výsledkem,   bude nezbytné dohledávat zdroje znečištění se všemi důsledky 

s tím souvisejícími.  Ač i nás tato výzva především s ohledem na téměř dokončenou  stavbu 

splaškové kanalizace  překvapila, bude muset  naše obec na tuto výzvu reagovat.  

 Ačkoli by se mohlo zdát, ţe zimní období bylo  ve výstavbě kanalizace obdobím klidu, ve 

skutečnosti tomu tak,  co do rozsahu činnosti obce jako investora a budoucího provozovatele, 

nebylo.  Jednak obec vlastními silami a s cílem minimalizovat náklady  zajistila veškeré podklady a 

přípravu na rozšíření stokové sítě při východní části Kublova, a to jak v oblasti smluvní, tak 

ekonomické a správní.  Na toto rozšíření kanalizační stoky jiţ bylo vydáno územní rozhodnutí a 

v současné době je věc předloţena  k vydání stavebního povolení.  Vedle dvou podaných ţádostí o 

dotace  na obnovu komunikací a dofinancování stavby kanalizace jsem  v několika etapách 

s vodoprávním orgánem řešil  obsahovou náplň následně schváleného kanalizačního řádu, který je 

nezbytnou podmínkou k budoucímu provozování.   Prostřednictvím speciálního programu byla 

pořízena majetková  evidence  stokové sítě a ČOV, která je podmínkou pro vygenerování  

jedinečného kódu znečišťovatele, kdy tento kód je  zase nezbytný pro podání ţádosti o provozování 

kanalizace.  To vše, včetně  podání ţádosti  příslušnému správnímu orgánu při  Krajském úřadu 

Středočeského kraje  má jiţ naše obec za sebou.  

 Jelikoţ  se stále v souvislosti  se stavbou  a dokončováním domovních přípojek objevují  

některé mýty,  znovu připomínám, ţe veškeré informace jsou dostupné v Kublovských novinách, 

zejména v dubnovém a říjnovém čísle těchto novin z r. 2009.  Všechny výtisky KN jsou dostupné na 

našich webových stránkách www.kublov.cz pod nabídkou „Informace, Kublovské noviny“.  

 Naléhavě prosím, aby se občané nenechali plést některými „odborníky“, kteří se k naší 

stavbě porůznu  vyjadřují, aniţ by o ní  (a o podmínkách, za kterých byla povolena  příslušným  

stavebním úřadem), měli  jakékoli informace.   Z toho nejdůleţitějšího opakuji, ţe naše kanalizace 

je stavěna jako oddílná, a proto do ní není v ţádném případě moţno  svést nic jiného neţ splašky ze 

záchodů, koupelen, prádelen a kuchyní.  Kaţdé napojení  jiných (např. dešťových vod) je 

nepřípustné, ohroţující  činnost ČOV a můţe být důvodem vzniku nemalé škody.  Opravdu nejde o 

nějakou banalitu, na kterou  s prominutím „stejně nikdo nepřijde“.  Kaţdý nátok balastních vod  je 

jiţ nyní důsledně sledován  a příčiny odstraňovány.  Veškerý průtok  ČOV je  registrován a  

zaznamenáván v podobě dat spolu s ostatními procesy a událostmi  automatickou řídící jednotkou a 

to i v závislosti  na čase.   
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 Nadměrný nátok při dešti by mohl  na dlouhou dobu vyřadit z provozu samotné čistící 

biologické procesy.  Škoda by byla natolik významná, ţe by musely  být zdroje nátoků  

dohledávány  např. kamerovými zkouškami, coţ představuje nemalé  náklady.   Věřím však  tomu, 

ţe většina z Vás si přípojku vybuduje  podle stavebně technických poţadavků na takovouto stavbu 

tj. především  vodotěsně a bez napojení balastních vod a ţe se tak vyhneme zbytečným 

nepříjemnostem.   Neméně důleţitou věcí je to, ţe nelze do splaškové kanalizace vyhazovat 

žádné pevné odpady,  jako se to stalo v závěru minulého roku,  kdy jsem z úplně ucpaných  česel 

odstraňoval  větší  mnoţství  hrušek a pecek z broskví.  Nepřijatelné je i nadměrné používání 

desinfekčních prostředků na bázi chlóru.  Podle našich informaci menší ovlivnění (nebo dokonce 

přizpůsobení se mikroorganismů) je u čistících přípravků na bázi organických kyselin (Dr. Devil, 

Fixinela, Cilit WC Duo). 

 Ještě větší nebezpečí  pro kanalizaci představuje nepřípustné vylévání  tuků, které po 

několika letech nejen dokonale zanesou Vaši přípojku, ale sníţí i průtok a způsobí zanášení stok.  

Prosím, aby si kaţdý uvědomil, ţe vše, co se dostane do kanalizace prochází čerpadly v ceně cca 

70 000 Kč za 1 kus.  

 Omlouvám se za  předchozí a moţná zbytečné upozornění   té většině našich občanů, kterou  

není takto třeba upozorňovat na věci, které sami  povaţují za samozřejmé.   Cítím se však povinen,  

byť opakovaně,  upozornit na věci, které nebude moţno při provozu kanalizace akceptovat. Tím chci  

ty, kteří by snad v současné době uvaţovali o nerespektování příslušných technických poţadavků, 

uchránit před zbytečně vynakládanými prostředky z důvodu pozdějšího uvádění  jejich přípojek do 

souladu se zákonem o vodovodech a kanalizacích a do souladu s rozhodnutími stavebního úřadu.   

 Závěrem mi dovolte požádat ještě o jednu pomoc. Pokud byste si všimli, že i po 

dokončení  povrchů komunikací dochází ve vašem okolí při dešti k většímu nátoku do poklopů 

splaškové kanalizace, prosím o sdělení takového zjištění  na obecní úřad.  

* * * 

 V další části našich novin budete informováni  i o postupu v záměrech na vyhlášení  

Národního parku Křivoklátsko.  K těmto informacím na tomto místě pouze doplňuji, ţe  naší obci 

byl v uplynulých dnech Ministerstvem ţivotního prostředí  oficiálně oznámen návrh na vyhlášení NP 

Křivoklátsko a návrh na vymezení zón jeho ochrany.  Následovalo i oznámení o moţnosti seznámit 

se s návrhem plánu péče o navrhovaný NP na Ministerstvu ţivotního prostředí, Vršovická 65, Praha 

10 nebo na jejich www.mzp.cz v kapitole „Sluţby/úřední deska“ a dále na Správě CHKO 

Křivoklátsko, Zbečno č.p. 5.   Tyto materiály jsou k nahlédnutí na úřední desce obce Kublov.   

 Jak jste jiţ byli dříve informováni na úřední desce,  existují zde dva návrhy na moţnost řešení  

ochrany přírody na území Křivoklátska, reprezentované jednak návrhem  MŢP na vyhlášení NP a 

dále odlišný návrh v podobě Lesnického parku reprezentovaný Českou lesnickou společností, Lesy 

české republiky a MZe.   Z obou stran pak zaznívají  prohlášení o výhodách toho či onoho řešení a o 

nevýhodách  řešení konkurenčního.  Je opravdu s podivem, ţe  se obce mají  rozhodovat  mezi  tak 

odlišnými návrhy řešení,  kdy kaţdé z nich  (alespoň podle nám dostupných informací)  reprezentují  

dvě ministerstva téţe vlády.   Tuto situaci s ohledem na její moţné dopady pro naši obec pozorně 

sledujeme. Rozhodně se nenecháme přesvědčit jen líbivými slogany typu, kdo je více pro lidi.  

V této věci, pro nás tak významné, nelze ani vycházet   z pouhých  ústních slibů adresovaných 

obcím, pokud k jejich vyjádření  nedojde formou  představující  určitý stupeň jejich závaznosti.   

Očekávám, ţe za stávající situace dojde k dalšímu setkání dotčených obcí a  k vyjasnění  základních 

otázek obou záměrů  tj. ţádoucí  stupeň ochrany přírody na straně jedné a důsledky takové ochrany 

pro ţivot našich občanů  a závazné  garance záměrů a deklarovaných slibů na straně druhé.   

     

JUDr. Josef Matějka – starosta 
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Informace z poslední zprávy o činnosti projednané na zastupitelstvu dne 11.3.2010   

 
Výstavba kanalizace a řešení vad a nedodělků – jak  bylo uvedeno,  obec Kublov  převzala do 

svého majetku stokovou síť v rozsahu, v jakém byla následně i zkolaudována, dále obě čerpací 

stanice a stavbu ČOV včetně její technologie.  Ještě před samotným převzetím této části díla byl 

vypracován přehled zjištěných vad a nedodělků  akceptovaný dodavatelem stavby.  Od našeho 

posledního jednání jsou průběţně tyto vady a nedodělky odstraňovány.  Jedním z nedodělků je 

například nedokončení povrchů komunikací. K tomuto nedodělku došlo po souhlasném stanovisku 

Obce Kublov a SÚS Kladno, neboť z  technologického hlediska nebylo ţádoucí krátce po zasypání 

výkopů provádět povrchovou úpravu, byť bylo prováděno zhutňování zásypů.  Správnost tohoto 

rozhodnutí ověřila zima, kdy podle očekávání stejně došlo k sesedání výkopů. Na hlavních 

komunikacích proběhne konečná úprava povrchů v měsíci dubnu letošního roku. Harmonogram 

postupu těchto prací  byl zveřejněn  na úředních deskách obce s následující změnou. Od 8:00 hod. 

dne 6. dubna 2010 bude uzavřena silnice od návsi ke Slovance, tomu bude přizpůsoben i  

provoz autobusových linek obdobně, jako tomu bylo při loňské uzavírce tohoto úseku. Autobus na 

lince Hořovice Broumy pojede okolo zemědělského druţstva přímo na náves, kde bude mít 

dočasnou zastávku a odtud bude pokračovat na Broumy. Hořovický autobus tak nebude ke 

Slovance zajíţdět. Autobus od Jáchymova bude končit na návsi. Od Berouna pojede autobus po své 

trase ke Slovance a odtud po objízdné trase okolo Kříţku a zemědělského druţstva na dočasnou 

zastávku na návsi a dále po obvyklé trase. Informace o uzavírkách v dalších etapách budou 

k dispozici na úředních deskách a u řidičů příslušných linek. Po převažující dobu uzavírek budou 

vlastníci omezeni v příjezdu ke svým nemovitostem z důvodu hloubky zářezů do komunikace. 

Kanalizační řád -   Dne 3.3.2010 byl odborem ţivotního prostředí při Městském úřadu v Berouně 

schválen kanalizační řád který především upravuje povinnosti provozovatele a v určité míře shrnuje 

i povinnosti producentů odpadů. Všem bude dána moţnost se s kanalizačním řádem seznámit. 

 Rozšíření stokové sítě – v souladu s předchozím rozhodnutím zastupitelstva o rozšíření stokové 

sítě v ul. za Krobem ve směru ke Zdické skále aţ po novou zástavbu p. Peška – viz informace 

starosty.   

Odcizení antény: - neuvěřitelně došlo k odcizení antény u GSM modulu zajišťujícího přenos 

varovných hlášení v případě havarijních situací na ČS 1 v Zátiší.  Tato svou přímou škodou 

nevýznamná záleţitost by mohla způsobit fatální následky pokud jde o následné škody,  kdyby 

provozovatel např. pro výpadek čerpadel nebyl o situaci vyrozuměn.  

Zahájení stavby – z posledních jednání vyplývá,  ţe k  zahájení stavební činnosti dojde po 

Velikonocích dne 6.4.2010.  Práce započnou na konečné úpravě hlavní komunikace v úseku náves – 

Slovanka. Od středy 7.3.2010 se zahájí práce na dodělání přípojek u jiţ hotových stok a současně se 

začne s  budováním stoky ve směru od hasičské zbrojnice do Chaloupek. Poţadavky na průběţné 

dosypání komunikaci můţete kdykoli oznámit na obecní úřad.  

Schvalovací řízení územního plánu – dne 22.2.2010 v 16:00 hod. proběhlo v zasedací místnosti 

MŠ Kublov závěrečné veřejné projednání územního plánu obce Kublov. Jednání se zúčastnili pouze 

tři občané. K předloţenému návrhu ÚP nebyly vzneseny ţádné připomínky.   

Dotace z Krajského úřadu – Starosta  obce doručil v závěru předchozího roku ţádost o dvě 

dotace, a to jednak o částku cca 3 mil. Kč na dofinancování kanalizace z prostředků ţivotního 

prostředí a dále o zhruba stejnou částku na opravu komunikací z prostředků FROM. U obou ţádostí 

jiţ bylo písemně potvrzeno jejich převzetí, coţ svědčí o tom, ţe v nich nebyly shledány formální 

nedostatky.  

SDH Kublov – dne 16. ledna 2010 se starosta zúčastnil Valné hromady hasičů, kde v zastoupení 

obce poděkoval za jejich pomoc obci při zajištění důleţitého úkolu jakým je protipoţární ochrana  a 

současně i za činnost členů zásahové jednotky. 



Myslivecké sdružení Velíz Kublov – dne 20.3.2010 se starosta zúčastnil výroční schůze zdejšího 

mysliveckého sdruţení, kde poděkoval všem členům za jejich aktivitu a pomoc při zvelebování 

obce.  

 

Oprava veřejného rozhlasu a jeho rozšíření – v měsíci lednu a únoru k ţádosti naší obce byla 

provedena oprava, znovuustavení a rozšíření bezdrátového obecního rozhlasu. Rozšíření bylo 

provedeno na Průhoně.  

Jelikoţ bezdrátový rozhlas stále nefunguje podle našich přestav, bude jako záloţní opraven i 

původní rozhlas, jehoţ vedení bylo poškozeno při stavbě kanalizace v prostoru návsi.  

 

Národní park – Starosta obce se zúčastnil dvou jednání a to dne 22.1.2010  na hradě Křivoklát, 

kde vedle dalších představitelů byl přítomen ministr ţivotního prostředí p. Dusík a jeho náměstek p. 

Pelc. Byla podána informace o stavu přípravy k vyhlášení NP. Poté následovala diskusní vystoupení 

zástupců dotčených obcí.  Dne  18. února 2010 se starosta zúčastnil  konkurenční presentace Lesů 

České republiky, kde byl předloţen jejich záměr na vyhlášení lesnického parku – viz inf. starosty.  

 

Památník J.L.Zvonaře – dne 4. 2.2010 jsme nechali na náklady obce nainstalovat ţaluzie do 

památníku J.L.Zvonaře  a to na doporučení pracovnice muzea v Berouně  za účelem ochrany 

vystavených exponátů. 

 

Czech Point – k naší ţádosti byl pro  obec zřízen přístup do katastru nemovitostí. 

 

Kácení stromů, křovin apod. - Obecní úřad v Kublově vydal k ţádosti vlastníků pozemků 

rozhodnutí,  kterým bylo povoleno pokácení stromů na konci Průhonu a u nemovitosti č.p. 8.  Obec 

se dále rozhodla prořezat některé křoviny  zasahující v okolí Kublova do místních komunikací. 

K témuţ vyzýváme i vlastníky nemovitostí, jejichţ původně okrasné ploty se rozrostly tak, ţe 

zasahují do komunikací a v některých případech nepříznivě ovlivňují i výhledové poměry řidičů. 

Připomínám, ţe kaţdý je povinen si počínat tak, aby jinému nezpůsobil škodu a pro případ 

nedodrţení této zákonem stanovené povinnosti po něm můţe poškozený uplatnit náhradu škody. To 

zejména platí pro počínání některých vlastníků, kteří před své domy a na pozemek obce či vlastníka 

komunikace umísťují kameny či jiné překáţky, aby například omezili parkování před svými domy. 

Pravděpodobně si neuvědomují, ţe můţou nést odpovědnost za případné zranění cyklisty či jiného 

účastníka silničního provozu, který do takto neoznačené překáţky narazí.  Dále ţádáme občany, 

kteří  na veřejná prostranství umístili nejrůznější materiály, aby je co nejdříve odklidili popřípadě 

písemně na zdejší úřad poţádali o povolení záboru tohoto prostranství. To se samozřejmě netýká 

zcela krátkodobého umístění materiálů např. v souvislosti s výstavbou kanalizačních přípojek.  

 

Bezpečnostní situace v obci – V roce 2009 bylo na místně příslušné oddělení Policie ČR nahlášeno 

a prověřováno celkem 12 trestných činů, ke kterým mělo dojít v naší obci. Převáţná většina těchto 

činů byla majetkového charakteru, z toho 4 případy vloupání do objektů.  Přestupků bylo v naší 

obci spácháno v minulém roce devět, z toho 3 proti majetku, 2 proti občanskému souţití, 3 

v dopravě, 1 ostatní.  

 I kdyţ se v porovnání s rokem 2008 nápad trestné činnosti sníţil, jedná se z našeho pohledu 

o věc nanejvýš neţádoucí. Prosím občany, aby byli náleţitě ostraţití a pozorní  nejen k dění  ve 

svém okolí,   ale i při zajišťování svého majetku.  

 

Kultura 

 

Dětský karneval 

V neděli 14.3.2010 se v sále Na Slovance uskutečnil dětský karneval. O zábavu se postaral DJ 

Karel Moravec. Na děti čekala spousta soutěţí a  hezkých písniček. 



Díky sponzorům  byla pro děti připravena bohatá tombola a  zpestřením bylo jistě i 300 balónků, 

které si účastníci odnášeli domů. 

 

Touto cestou bychom chtěli 

poděkovat: 

Obci Kublov 

Tělovýchovné jednotě 

Firmě Equitech 

Sdruţení Kublov-net 

Lesům ČR 

Manţelům: 

Barchánkovým 

Královým 

Machartovým 

Šebkovým 

Vorlovým  

Panu Chocovi st. 

 

Za rodiče:  

Petra Krauzová 

 

 

Zastupitelstvo obce Vás zve na  

VELIKONOČNÍ KONCERT PĚVECKÉHO SBORU KUBR, 

který se koná v pondělí 5. dubna od 15.00 hodin v kostele sv. Jana Křtitele na Velízi.  

Na tomto koncertě vystoupí také děti pěveckého sboru Základní školy v Broumech. 

 

Galerie Holandského domu v Berouně Vás zve na výstavu obrazů 

VELÍZ HORA STARÝCH LEGEND 

Autorky obrazů: Marie Hošková a Ladislava Kučerová, básní Eva Zajícová 

Vernisáž se koná 7. dubna 2010 v 17 hodin. 

Výstava potrvá do 30.4.2010 a to v Po, Út, Čt. Pá od 14 – 17 , St a So 10 – 12 a 14 – 17  

 

SVOZ NEBEZPEČNÉHO ODPADU 

Se uskuteční v sobotu 17.4. 2010  od 7.00 do 7,30 hodin 

Stanoviště u Slovanky, každý musí odevzdat odpad osobně, pro občany je svoz zdarma        

právnické osoby platí dle ceníku pro rok 2010 

 

 

Děkujeme všem spoluobčanům, kteří v zimním období pomáhali obci při zajištění sjízdnosti 

některých komunikací a při úklidu veřejných prostranství a to Pavlu Spurnému,  Františku 

Chocovi, Václavu Kučerovi,  a dalším spoluobčanům, kteří uklízí a udržují prostranství  před 

svými domy a v jejich okolí.   

********************************************************************************* 

Reklama  :  

 

ZELENKA – STAVBY,  realizace staveb, projektování, stavební dozor  nabízí  zhotovení 

domovních přípojek a další stavební činnosti,  včetně výkonu stavebního dozoru a projektování. 

Kontakt : 

Martin Zelenka, Kublov 281, IČ : 69469873,  tel. 777 850 522, e-mail : zelenka@zelenka-stavby.cz 


